
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2024 m. kovo 6 d. / 2024-03-06 Nr. 011 

Vilnius 

Posėdis vyko 2024 m. kovo 6 d. 19:00 val., SRA-I 20 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas 

Patikrintas kvorumas: 10 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Akreditavimo procedūrų tvarkos nuostatų pristatymas ir tvirtinimas; 

3. Bendradarbiavimo su TAFFEL aptarimas; 

4. Veiklos analizė ir tarptautiškumo klausimai 

5. TIF senato nario tvirtinimas 

6. Finansinių ataskaitų atmintinė 

7. LSS delegatų tvirtinimas 

8. Prisijungimas prie Vilniaus apskritojo stalo organizacijos 

9. Pirmakursių stovyklų datos 

10. SA gimtadienio išlaidos 

11. SA gimtadienio idėjos 

12. Bendrieji klausimai 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA. Akreditavimo procedūrų tvarkos nuostatų pristatymas ir tvirtinimas 

 

 VILNIUS TECH SA akademinių reikalų vadovas Martynas Šimkus pristato naują 

VILNIUS TECH SA akreditavimo procedūrų tvarkos nuostatų redakciją. 



 

 
 
 
 

Vyksta klausimų sesija 

Klausimas(Vladislav Bogdzievič): Ar tikrai seniūnų akreditavimas yra reikalingas, nes seniūnai 

realiai atlieka tik informacijos perdavimo funkciją? 

Atsakymas: Akreditavimo reikia, nes seniūnai turi daugiau pareigų nei tik informacijos 

perdavimas, jie pretenduoja ir į stipendijas, ir turi balso teisę mūsų organizacijoje, todėl reikia 

užtikrinti atitinkamą jų žinių lygį. 

 

Klausimas(Vladislav Bogdzievič): Kam reikalingas informavimo terminas iki vidinio narių 

akreditavimo? 

Atsakymas: Paimkime universiteto pavyzdį, kai paskaitose apie atsiskaitymus yra pranešama iš 

anksto, reikia užtikrinti, kad žmonės turėtų pakankamai laiko pasiruošti akreditavimui, 

susipažinti ir išmokti medžiagą. 

 

Klausimas(Vladislav Bogdzievič): Kas išsako pastebėjimus apie akreditavimus pristatymo 

metu?  

Atsakymas: Akreditavimo komisija yra atsakinga už šį darbą. 

 

Klausimas(Viktoras Jašinskas): 43.2 punkte yra nurodyta, kad akredituotas kuratorius gali 

registruotis į tikrojo nario akreditavimą. Ar taip turi būti? 

Atsakymas: Taip, kuratorių akreditavimą sutapatinome su vidiniu akreditavimu, kadangi jis 

nėra pernelyg sudėtingas, todėl kuratoriaus akreditavimą išlaikęs kuratorius turi galimybę 

pretenduoti tapti tikruoju nariu. 

 

Valdyba siūlo punktą ištrinti, 43.2 punktas valdybos nutarimu ištrinamas 

 

NUTARTA:   

 Vyksta balsavimas dėl naujos VILNIUS TECH SA akreditavimo procedūrų tvarkos 

nuostatų redakcijos. 

Balsavimę dalyvavusių valdybos narių skaičius: 10 

Už: 10 



 

 
 
 
Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Patvirtinta nauja VILNIUS TECH SA akreditavimo procedūrų tvarkos nuostatų redakcija 

 

3. SVARSTYTA. Bendradarbiavimo su ,,TAFFEL“ aptarimas 

 VILNIUS TECH SA rinkodaros vadovė Inesa Jurkevičiūtė pristato bendradarbiavimo 

su ,,TAFFEL“ aktualijas dėl karo Ukrainoje situacijos ir bendradarbiavimo su įmonėmis vis dar 

teikiančiomis produkciją Rusijos rinkai. 

NUTARTA:   

Nebendradarbiauti su įmonėm, kurios turi bet kokių, tiek tiesioginių, tiek netiesioginių sąsajų 

su eksportu ir vykdoma veikla Rusijoje. 

 

4. SVARSTYTA. Veiklos analizė ir tarptautiškumo klausimai 

 Valdyba pristato savo veiklų fakultetuose savianalizes. Peržvelgiamos ir 

komentuojamos kiekvieno fakulteto metinės veiklos, svarstoma jų nauda ir atnešama pridėtinė 

vertė atstovybei. Valdyba komentuoja, kad didžiojoje dalyje renginių susirenka vien tik 

atstovybės nariai. Indėlis organizuojant visus renginius nėra vertas pastangų ir žmogiškųjų 

išteklių atsižvelgiant į renginių dalyvių skaičių. Svarstomas hipotetinis visiško fakultetinių 

renginių atsisakymo variantas, valdyba komentuoja, kad SA F viešinimui bent vienas renginys 

yra naudingas, nes bendruomeniškumo skatinimo renginiai yra taip pat svarbi atstovybės dalis. 

Taip pat komentuojama, kad atsisakius renginių sumažėtų pajamų. Apsvarstomas variantas 

organizuoti vieną didelį bendrą renginį, kurio metu kiekvienas fakultetas galėtų organizuoti 

savo veiklas, grąžinti tradicinio renginio ,,Gedo dienos“ konceptą. 

 

 Taip pat, Prezidentė klausia, kaip pirmininkams sekėsi integruoti užsienio studentus į 

atstovybės veiklą. Valdyba komentuoja, kad pagrindinė kliūtis yra kalbos barjeras, nes visus 

renginius ir iniciatyvas reikia daryti dviem kalbom. Pabrėžiama, kad svarbu pradėti integruoti 

tarptautinius studentus į paprastesnes atstovybės veiklas, tokias kaip krikštynos. 

 

 



 

 
 
 
NUTARTA:  

 Fakultetai peržvelgia savo veiklas ir atsisako veiklų, kurios netikslingai eikvoja resursus 

ir neatneša aiškiai pamatuojamos naudos. Valdyba iki kito susirinkimo pamasto apie bendro 

renginio organizavimo konceptą, pasitaria su komandomis ir atneša poziciją į sekantį valdybos 

posėdį. 

 Fakultetai kuria planą, kaip integruoti tarptautinius studentus į atstovybės veiklas.  

 

5. SVARSTYTA. TIF Senato nario tvirtinimas 

Prisistato kandidatas užimti TIF studentų atstovo senate poziciją Deividas Petrušis  

 

Vyksta klausimų sesija 

 

Klausimas(Viktoras Jašinskas): Ar domėjaisi kokie komitetai senate yra?  

Atsakymas: Taip, domėjausi senato komitetais, susipažinau su kiekvieno komiteto veikla ir 

tikslais.. 

 

NUTARTA: 

Vyksta balsavimas dėl Deivido Petrušio kandidatūros užimti TIF studentų atstovo senate 

poziciją 

Balsavime dalyvavusių valdybos narių skaičius: 10 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Patvirtinta Deivido Petrušio kandidatūra užimti studentų atstovo senate poziciją 

 

6. SVARSTYTA. Finansinių ataskaitų atmintinė 

 VILNIUS TECH SA prezidentė Smiltė Kiaunytė pristato finansinių ataskaitų 

konferencijoms atmintinę 

NUTARTA: 



 

 
 
 
 Pristatyta finansinių ataskaitų konferencijoms atmintinė, kuriomis pirmininkai 

vadovausis ruošdami pusės metų veiklos ataskaitas. 

 

7. SVARSTYTA. LSS delegatų tvirtinimas 

 Pristatomas sąrašas kandidatų dalyvauti LSS pavasario ataskaitos teikimo 

konferencijoje. 

NUTARTA: 

Vyksta kandidatų tvirtinimas: 

Balsavime dalyvaujančių valdybos narių skaičius: 10 

Dėl Smiltės Kiaunytės kandidatūros dalyvauti LSS pavasario ataskaitos teikimo konferencijoje 

pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Vėjo Strelčiūno kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo konferencijoje 

pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Viktoro Jašinsko kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Kotrynos Juškaitės kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 



 

 
 
 
Prieš: 0 

 

Dėl Vladislav Bogdzievič kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Inesos Jurkevičiūtės kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Deimantės Miliauskaitės kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Viltės Jakštaitės kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Arijaus Kero kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo konferencijoje 

pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 



 

 
 
 
 

Dėl Ervin Borkovski kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Ervino Dambrausko kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

 

Dėl Jovilės Gečaitės kandidatūros dalyvauti LSS pavasarinėje ataskaitos teikimo 

konferencijoje pasisakė: 

Už: 10 

Susilaiko: 0 

Prieš: 0 

Dalyvauti LSS pavasario ataskaitos teikimo konferencijoje išrinkti šie delegatai:  

1. Smiltė Kiaunytė  

2. Vėjas Strelčiūnas 

3. Viktoras Jašinskas 

4. Kotryna Juškaitė 

5. Vladislav Bogdzievič 

6. Inesa Jurkevičiūtė 

7. Deimantė Miliauskaitė 

8. Viltė Jakštaitė 

9. Arijus Keras 

10. Ervin Borkovski 

11. Ervinas Dambrauskas 

12. Jovilė Gečaitė 



 

 
 
 
 

8. SVARSTYTA. Prisijungimas prie Vilniaus apskrito stalo organizacijos 

 Prezidentė komentuoja dėl prisijungimo prie Vilniaus apskritojo stalo organizacijos, 

kadangi apskritojo stalo asamblėja, kurios metu yra tvirtinami nauji nariai, vyksta pavasarį, o 

mūsų organizacijoje prisijungimas prie kitos organizacijos turi būti tvirtinamas visuotinėje 

konferencijoje, siūloma prie apskritojo stalo prisijungti per rudens konferenciją. 

NUTARTA: 

 Prie VJOSAS prisijungti rudens ataskaitinės-rinkiminės konferencijos metu 

 

9. SVARSTYTA. Pirmakursių stovyklų datos 

 Atsižvelgiant į planuojamas priėmimų datas siūlomos pirmakursių stovyklų datos nuo 

rugpjūčio 12 iki 24 dienos. 

NUTARTA: 

 Patvirtintos pirmakursių stovyklų datos nuo rugpjūčio  12 iki 24 dienos. 

 

10. SVARSTYTA. SA gimtadienio išlaidos 

 Prezidentė prašo valdybos rinkti bendrą biudžetą atstovybės gimtadieniui 

NUTARTA: 

 Pritarta fakultetų indėliui prie SA gimtadienio biudžeto. 

 

11. SVARSTYTA. SA gimtadienio idėjos 

 Pristatoma idėja fakultetams SA gimtadienio metu dalyje, vyksiančioje saulėtekyje, 

prisijungti sugalvojant po veiklą nuo fakulteto. 

NUTARTA: 

 Valdyba pritaria organizuoti veiklas SA gimtadienio universitetinės dalies metu. 

 

12. SVARSTYTA. Bendrieji klausimai 
 
NUTARTA: Bendrųjų klausimų nėra 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)         Vėjas Strelčiūnas 



 

 
 
 
Priedas Nr. 1 
Dalyvių sąrašas 
 
1.  Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

2. Vėjas Strelčiūnas VGTU SA viceprezidentas 

3. Inesa Jurkevičiūtė VGTU SA rinkodaros vadovė 

4. Martynas Šimkus VGTU SA akademinių reikalų vadovas 

5.  Viltė Jakštaitė VGTU SA VVF Pirmininkė 

6.  Ieva Žutautaitė VGTU SA SF Pirmininkė 

7.  Ervin Borkowski VGTU SA FMF Pirmininkas 

8.  Donatas Jarmalavičius VGTU SA TIF Pirmininkas 

9. Samanta Gudonytė VGTU SA KIF delegatė 

10. Karolis Federovičius VGTU SA AGAI Pirmininkas 

11. Vladislav Bogdzievič VGTU SA MF delegatas 

12. Viktoras Jašinskas VGTU SA EF pirmininkas 

13. Arijus Keras VGTU SA AIF pirmininkas 

14. Agna Petkevičiūtė VGTU SA AF pirmininkė 

 
 


